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Abstract (en)
The refill (6) is held by two half-shells (1, 3), joining in a substantially median plane, a base (2) being integral with the lower part of the first half-shell
(1), the second half-shell (3) comprising a means (4) securing it to the base (2) or to the first half-shell (1), whilst still enabling it to tilt around the refill
in order to close up against the first half-shell (1), a means (3b, 15) making it possible to secure the two half-shells (1, 3) close to the neck of the refill
(6) in the upper part of the bottle. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention est relative à un flacon à recharge. La recharge (6) est maintenue par deux demi-coquilles (1,3) se raccordant selon un plan
sensiblement médian, un piètement (2) étant solidaire de la partie inférieure de la première demi-coquille (1), la seconde demi-coquille (3)
comportant un moyen (4) qui la rend solidaire du piètement (2) ou de la première demi-coquille (1) tout en lui permettant de basculer autour de la
recharge pour venir se renfermer contre la première demi-coquille (1), un moyen (3b,15) permettant de solidariser les deux demi-coquilles (1,3) au
voisinage du col de la recharge (6) à la partie supériere du flacon.
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